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N-VA Vlaams-Brabant: “Streekpact Leuven focust te weinig 

op KMO’s” 

In de provincieraad van Vlaams-Brabant werd onder andere het nieuwe streekpact voor de 

regio Leuven (2013-2018) goedgekeurd. N-VA erkent dat dit een belangrijk en ambitieus 

document is voor de regio en keurde het dan ook mee goed, maar heeft bij monde van 

provincieraadslid Diederik Dunon toch nog enkele opmerkingen. Zo wordt er te weinig 

gefocust op KMO’s. 

Diederik Dunon (provincieraadslid): “Dat klopt. Er gaat in onze ogen in eerste instantie net 

iets te veel aandacht naar de sociale economie. We vinden dat uiteraard waardevol en die 

sector moet de nodige aandacht krijgen, maar de sociale economie moet in eerste instantie 

gebruikt worden voor toeleiding naar de reguliere arbeidsmarkt. We vinden dan vooral dat 

de KMO’s en het ondernemersklimaat, en vooral de begeleiding van starters, in dit streekpact 

nogal karig bedeeld worden met aandacht in vergelijking met de sociale economie. Kleine en 

middelgrote ondernemingen vormen in onze regio de bron van welvaart en moeten jobs 

creëren. Daarvoor moeten ze uiteraard het klimaat krijgen waarin ze dat optimaal kunnen 

doen. Deze ambitie als prioritaire doelstelling missen we in dit streekpact. De sociale 

economie zal hierbij ook wel varen.” 

N-VA keurde het document wel goed in de provincieraad. 

Diederik Dunon: “Wat hier op papier staat, vinden we ondanks onze opmerkingen een goede 

aanzet. Het is een ambitieus plan. We zullen als N-VA echter streng waken over de uitvoering 

ervan. Het zou immers jammer zijn moest het fout lopen bij de uitwerking van de concrete 

acties om dit plan vorm te geven en uit te voeren. Die acties moeten over de verschillende 

domeinen een samenhang hebben en naar een concreet doel leiden. Die rol als waakhond 

zullen we ook in dit dossier ten volle spelen.” 
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